

pismavavilov.ru

DOI 10.18699/LettersVJ-2022-8-24

Исправление к статье «Популяционная генетика домашней кошки (*Felis catus* L., 1758) острова Кунашир»

С.К. Холин , Ю.Н. Сундуков Оригинальная публикация: *Письма в Вавиловский журнал генетики и селекции*. 2022;8(3):255-259. DOI 10.18699/LettersVJ-2022-8-15

В табл. 2 вместо

w ⁹ /w ⁹	10/77	0.360 ± 0.053	13/52	0.500 ± 0.060	2.500	0.114
+/?	67/77		35/52			
W ^S /?	65/142	0.264 ± 0.028	56/108	0.306 ± 0.035	0.532	0.466
+/+	77/142		52/108			

следует читать:

w ⁹ /w ⁹	10/146	0.048 ± 0.015	13/113	0.090 ± 0.024	1.769	0.184
+/?	136/146		100/113			
W ^S /?	65/146	0.258 ± 0.028	56/113	0.297 ± 0.034	0.503	0.478
+/+	81/146		57/113			

Для цитирования: Холин С.К., Сундуков Ю.Н. Исправление к статье «Популяционная генетика домашней кошки (*Felis catus* L., 1758) острова Кунашир». 2022;8(4):379. DOI 10.18699/LettersVJ-2022-8-24

Correction to “Population genetics of the domestic cat (*Felis catus* L., 1758) of Kunashir Island”

S.K. Kholin , Y.N. Sundukov The original article: *Pisma v Vavilovskii Zhurnal Genetiki i Seleksii = Letters to Vavilov Journal of Genetics and Breeding*. 2022;8(3):255-259. DOI 10.18699/LettersVJ-2022-8-15 (in Russian)

In this article, in Table 2 instead of

w ⁹ /w ⁹	10/77	0.360 ± 0.053	13/52	0.500 ± 0.060	2.500	0.114
+/?	67/77		35/52			
W ^S /?	65/142	0.264 ± 0.028	56/108	0.306 ± 0.035	0.532	0.466
+/+	77/142		52/108			


should be:


w ⁹ /w ⁹	10/146	0.048 ± 0.015	13/113	0.090 ± 0.024	1.769	0.184
+/?	136/146		100/113			
W ^S /?	65/146	0.258 ± 0.028	56/113	0.297 ± 0.034	0.503	0.478
+/+	81/146		57/113			

For citation: Kholin S.K., Sundukov Y.N. Correction to “Population genetics of the domestic cat (*Felis catus* L., 1758) of Kunashir Island”. *Pisma v Vavilovskii Zhurnal Genetiki i Seleksii = Letters to Vavilov Journal of Genetics and Breeding*. 2022;8(4):379. DOI 10.18699/LettersVJ-2022-8-24 (in Russian)

Федеральный научный центр биоразнообразия наземной биоты Восточной Азии Дальневосточного отделения Российской академии наук, Владивосток, Россия

Federal Scientific Center of the East Asia Terrestrial Biodiversity of the Far Eastern Branch of the Russian Academy of Sciences, Vladivostok, Russia

 h.axyridis@mail.ru

 Холин С.К., Сундуков Ю.Н., 2022